

Kingdom as the Administering Authority concerned (T/PET.6/335, T/OBS.6/10, T/L.533).

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority;

2. *Invites* the Secretary-General to communicate to the petitioners the text of chapter V of the report on the Territory of the United Nations Visiting Mission to Trust Territories in West Africa, 1952,⁷ which is concerned with the dissemination in the Territory of information concerning the United Nations.

*597th meeting,
11 March 1955.*

1207 (XV). Petitions concerning the marketing of cocoa (T/PET.6/336 and Add.1, 337 and 338)

The Trusteeship Council,

Having examined the petitions listed in the annex to this resolution concerning Togoland under British administration in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned (T/OBS.6/11, T/L.533),

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the oral statements made before the Council at its 581st and 582nd meetings by Mr. S. W. Kumah, Director of the Cocoa Purchasing Company;

2. *Invites* the Secretary-General to send to the petitioners that part of the Council's report to the tenth session of the General Assembly that deals with economic advancement in the Territory, together with the text of the oral statements made by Mr. S. W. Kumah before the Council.

ANNEX

1. Petition from the General Secretary of the Togoland National Farmers' Union (T/PET.6/336 and Add.1)
2. Petition from the Ghana Producers Association of New York, Inc. (T/PET.6/337)
3. Petition from the Togoland Cocoa Farmers' Committee (T/PET.6/338)

*597th meeting,
11 March 1955.*

1208 (XV). Petition from Mr. Gilbert Osei (T/PET.6/339 and Add.1)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Gilbert Osei concerning Togoland under British administration in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned (T/PET.6/339 and Add.1, T/OBS.6/8, T/OBS.6/12, T/L.533),

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*597th meeting,
11 March 1955.*

⁷ Official Records of the Trusteeship Council, Thirteenth Session, Supplement No. 2.

torité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.6/335, T/OBS.6/10, T/L.533),

1. *Attire l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante;

2. *Invite* le Secrétaire général à communiquer aux pétitionnaires le texte du chapitre V du rapport de la Mission de visite des Nations Unies dans les Territoires sous tutelle de l'Afrique occidentale (1952) sur le Togo sous administration britannique⁷, chapitre qui traite de la diffusion dans le Territoire de renseignements relatifs à l'Organisation des Nations Unies.

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

1207 (XV). Pétitions concernant la commercialisation du cacao (T/PET.6/336 et Add.1, 337 et 338)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné les pétitions énumérées dans l'annexe à la présente résolution, concernant le Togo sous administration britannique, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/OBS.6/11, T/L.533),

1. *Attire l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité chargée de l'administration et sur les déclarations faites par M. S. W. Kumah, directeur général de la Cocoa Purchasing Company devant le Conseil à ses 581ème et 582ème séances;

2. *Invite* le Secrétaire général à communiquer aux pétitionnaires la partie du rapport du Conseil à la dixième session de l'Assemblée générale où il est question du progrès économique du Territoire, ainsi que le texte des déclarations faites par M. S. W. Kumah devant le Conseil.

ANNEXE

1. Pétition du Secrétaire général de la Togoland National Farmers' Union (T/PET.6/336 et Add.1).
2. Pétition de la Ghana Producers Association of New York, Inc. (T/PET.6/337).
3. Pétition du Togoland Cocoa Farmers' Committee (T/PET.6/338).

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

1208 (XV). Pétition de M. Gilbert Osei (T/PET.6/339 et Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. Gilbert Osei concernant le Togo sous administration britannique, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.6/339 et Add.1, T/OBS.6/8, T/OBS.6/12, T/L.533),

Attire l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

⁷ Documents officiels du Conseil de tutelle, treizième session, Supplément No 2.